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Aanwezigheid en afwezigheid:  

 
 

  AGENDA  
 

• Gala van de Gouden Pompoen 

• Debattle 2 

• Nieuw advies 

• Puntjes van de gemeente  

• Varia  
 

  VERGADERING  
 

  Gala van de Gouden Pompoen   
 

• Het gala zal doorgaan op 30 april 2025. Als ruimte hiervoor wordt bekeken of het OC van Lichtaart 
een optie is.  

• We willen deze avond de fuifproblematiek die we met de jeugdraad aan het bekijken zijn in de 

kijker zetten.  

 

 

 

 

 

 
VERSLAG VERGADERING JEUGDRAAD 



   Debattle 2  
 

• In fase 2 van Debattle willen we de nieuwe beleidsploeg laten kennismaken met het memorandum. 

Een voorstel om dit te doen is om samen met de nieuwe schepen van jeugd, Guy Hannes, op 
bezoek te gaan bij de verschillende jeugdverenigingen van Kasterlee, Lichtaart en Tielen. Op deze 

manier kan hij zowel met het memorandum, als met alle jeugdvereniging kennismaken.  

• Er gaat een poll komen met de mogelijke data om de rondleidingen langs de lokalen te plannen. Er 
wordt aan de jeugdverenigingen gevraagd om deze in te vullen en om al eens na te denken over 

zaken die ze graag zouden willen tonen in of aan hun lokaal.   
 

 

Advies bekendheid jeugdverenigingen vergroten via “Mee met Kasterlee”  
 

• We merken dat ouders/grootouders niet altijd goed geïnformeerd geraken via sociale media. 

Daarom zouden we graag de bekendheid rond de werking van onze jeugdverenigingen vergroten 

door verhalen en activiteiten te delen op twee bladzijden in “Mee met Kasterlee”.   

• We zouden als jeugdraad zelf alle verhalen/activiteiten/foto’s bundelen en insturen zodat het niet te 
veel extra werk zou opleveren voor de bevoegde instanties.  

• Iedereen bespreekt binnen zijn vereniging wat ze graag willen tonen en brengen tegen de volgende 

jeugdraad dan ook al een voorbeeldtekstje mee. Op deze manier kunnen we eerst zelf een 
voorbeeld uitwerken om te tonen hoe deze pagina’s er zouden kunnen uitzien.   

  



 

  PUNTJES VANUIT DE GEMEENTE  
 

• Welkom Guy  

o Guy bracht voor de jeugdraad hot dog’s mee.  

• Vraag JETI – Effenaf  

o Tijdens de vorige jeugdraad vroeg men of het mogelijk was om de oude beurtrol met de 
Wisselfeesten omtrent het grote podium weer in te voeren. Dit is nagevraagd en het grote 

podium kan dit jaar weer voor Effenaf gebruikt worden. (in afwisseling met de 
Wisselfeesten) 

• Vuilbakcapaciteit  

o Er werd gevraagd of het vanuit de gemeente mogelijk was om vuilbakeilanden te voorzien 

bij evenementen. Dit advies zal rond maart ongeveer klaar zijn aangezien er veel betrokken 

instanties zijn (milieu, evenementen…).  

• Huurders gemeente 

o Aan de verenigingen die lokalen huren van de gemeente wordt gevraagd om de technische 
installaties vrij te houden. De technische dienst moet hier ten alle tijden aan kunnen.  

o Ook wordt er gevraagd om nog eens extra te letten om de orde en netheid in de lokalen.  

• Fietsenstaling KLJ Tielen 

o KLJ Tielen vroeg of het mogelijk was om een overdekte fietsenstalling te voorzien. Dit is 

binnen de huidige budgetten geen optie, maar er kunnen wel extra gewone fietsenrekken 
voorzien worden als de KLJ dit wenst.  

• Fuifproblematiek  

o Gitte maakte een preview van een vragenlijst over de fuifproblematiek. Aan de 

verenigingen wordt gevraagd om deze te bekijken en feedback te geven.  

o We vragen binnen de verenigingen om de vragenlijsten in te vullen (leiding en oudste 
leden). Daarnaast zal er door de gemeenste ook langsgegaan worden in de middelbare 

school. Ook aan de sportverenigingen wordt gevraagd om de bevraging in te vullen.  

o We willen de eerste resultaten van deze bevraging tonen op het Gala van de Gouden 
Pompoen.  

o We zouden een brief kunnen laten rondsturen binnen de gemeente gericht aan jongeren 

met de vraag om de bevraging in te vullen. Dit moet wel eerst bekeken worden binnen de 
gemeente of dit geen probleem is in verband met de privacywetgeving (gegevens leeftijd).  

• Fuif Chirojongens 

o De gemeente bedankte de Chirojongens voor het proper achterlaten van het OC na hun 

laatste fuif. 

• Studieplaatsen  

o De subsidies voor de studeerplaatsen worden geschrapt wegens te weinig gebruik van de 

voorziene lokalen.  

   

  VARIA  

• Chirojongens  

o De WC-papierslag komt er weer aan.  

o De vraag of de wisselbekers ook buiten de OC’s zouden mogen gebruikt worden, werd 

herhaald. Andere verenigingen stonden deze vraag bij.   

o Vraag brandweer: Op 29/03 vindt er in Bobbejaanland een grote oefening plaats voor de 
brandweer. Men zoekt 70 – 80 mensen die graag willen komen figureren. Verenigingen of 

personen die interesse hebben, mogen Vic van de Chirojongens contacteren zodat hij deze 
personen in contact kan brengen met de brandweer. Deze vraag werd ook doorgestuurd in 

de Whatsappgroep van de jeugdraad zodat iedereen de vraag makkelijk kan nalezen.  

  



• JETI 

o 15/02: boilerroom  

o 22/02: bierpongtoernooi  

• KLJ 

o 23/02: pastadag  

o 29/03: fuif KLJ 

• Chiromeisjes  

o 23/02: spaghettidag  

o De volgende jeugdraad vindt plaats bij de Chiromeisjes   

• KLJ Lichtaart  

o 16/03: eetdag  

• KSA Lichtaart  

o 26/04: 80 jaar KSA 

• JEKA 

o 28/02: Carnavalfuif  

o 15/03: Johnny’s & Marina’s  

o 28/03: beursfuif  
 

  VOLGENDE VERGADERING  
 

7 maart 2025 @Chiromeisjes Kasterlee  

 

 
De secretaris   De voorzitter 
 

Chayenne Maes   Lotte van Eccelpoel 

 
 


